
Objedinjeni  bolnički hitni prijam: Naša iskustva 

Zovem se Krunoslav Katanić i radim u Objedinjenom hitnom bolničkom prijemu na prvoj crti 

obrane od koronavirusa. 

Pripreme za epidemiju počele su u veljači. Sve sam to doživio olako i činilo mi se kao 

nemoguća situacija, kao da se to kod nas ne može dogoditi. S vremenom se epidemija sve više 

približavala Hrvatskoj. Situacija je postajala svakim danom ozbiljnija, a pripreme temeljitije. 

Izlazile su nove smjernice, upute, svakim danom na sebi sam imao sve više zaštitne opreme, a 

počeli smo zaprimati i pacijente sa sumnjom na COVID – 19.  

Situaciju sam shvatio ozbiljno, pokušao sam ostati smiren i ne paničariti. U „borbu s 

koronavirusom“ odlučio sam ući hrabro, nisam okolišao oko ulaska u izolaciju kako bih 

pomogao prvim suspektnim COVID – 19 bolesnicima. Uključio sam se u sve pripreme koje 

su se odvijale, pokušao sam pohvatati sve smjernice kako bi posao obavljao što kvalitetnije i 

sa što manje grešaka, jer je ovo bila nova situacija kako za mene tako i za sve nas „hitnjake“.  

S vremenom je situacija postala sve stresnija i napetija jer smo svakog bolesnika morali 

detaljno trijažirati i ispitati svaki detalj epidemiološke anamneze. 

Rad u izolacijskim uvjetima za je mene postao iscrpljujući. Rad u zaštitnoj opremi je naporan  

jer je neizdrživo vruće, ponekad nemaš dovoljno zraka, zamagle ti se naočale, ali si u takvim 

situacijama ne možeš pomoći dok ne zbrineš pacijenta, a oni su ponekad vitalno ugroženi i s 

njima moraš provesti i po nekoliko sati. 

S druge strane pokušao sam iz ove situacije izvući ono najbolje gdje ću sebe  izgraditi kao 

osobu i medicinskog tehničara jer cilj moje struke je da pomažem svakom pojedincu bez 

obzira na okolnosti u kojima se nalazimo. 

Krunoslav Katanić, medicinski tehničar 
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